
Zápis z jednání Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci ze dne 20. 5. 2021 
 
Přítomni: Ing. Jiří Dokulil, Ing. Dagmar Zvěřinová, Bc. Tamara Kolátorová,  
PaedDr. Miloslava Brychtová, Michael Kubík, Ing. Miroslav Šuhaj. 
Omluveni: Mgr. Roman Veselský, Mgr. Roman Vorálek, Dalibor Bělohlávek. 
Garant: Ing. Martin Mrkos, ACCA; Mgr. Ludmila Řezníčková 
Host: Olga Königová, ředitelka destinační společnosti Koruna Vysočiny 
Mgr. Petr Sedlák, vedoucí odboru školství, kultury, sportu a marketingu 
 
Předseda komise seznámil přítomné s navrženým programem jednání. 
Program:  
1. Hlasování o přítomnosti hosta 
2. Prezentace z návštěvy Indonéské velvyslankyně ve Žďáře n. Sáz. (Mgr. Petr Sedlák) 
3. Prezentace destinační společnosti Koruna Vysočiny (Olga Königová) 
4. Různé 
K programu neměl nikdo z přítomných připomínky. 
 
Usnesení 
Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci schvaluje program svého jednání dne 
20.05.2021. 
Hlasování: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
ad 1) 
Předseda komise vyzval členy k hlasování ohledně přítomnosti paní Olgy Königové na 
zasedání komise. 
Hlasování: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 

 
ad 2) 
Vedoucí odboru ŠKSM Petr Sedlák připravil pro členy komise prezentaci z návštěvy 
velvyslankyně Indonéské republiky ve dnech 9. – 10. října 2020 ve Žďáře nad Sázavou. 
Hosté navštívili Zámek Žďár, společnost Del a.s., Plastii Nové Veselí, poutní kostel sv. J. 
Nepomuckého na Zelené hoře, Muzeum Nové generace a sklárnu na Karlově. Zástupci 
města a velvyslanectví se domluvili na další možné spolupráci v kulturní, sportovní a 
gastronomické oblasti. 
  
ad 3) 
Ředitelka Olga Königová představila destinační společnost cestovního ruchu, které je město 
Žďár nad Sázavou členem. Koruna Vysočiny se zabývá propagací území Žďárska, 
Novoměstska, Bystřicka a Nedvědicka na území cca 2000 km2.  Sídlo společnosti je 
v Bystřici nad Pernštejnem. Předsedou spolku je starosta města Žďár nad Sázavou Ing. 
Martin Mrkos, ACCA. Koruna Vysočiny je nezisková organizace založena městy, ale cílem je 
doplnit členskou základnu o podnikatelské subjekty. Společnost má certifikaci. Paní 
Königová velice fundovaně představila zaměření, náplň i cíle společnosti, dále se zaměřila 
jak na statistické údaje, tak i na prezentaci společnosti jako celku (turistické produkty, 
propagační materiály, spolupráce s ostatními subjekty v cestovním ruchu, sociální sítě).  
 
ad 4) 
Paní Zvěřinová upozornila na složitost městského znaku Žďáru nad Sázavou s možností 
využití zajímavého propagačního materiálu, např. pro DS Korunu Vysočiny. 
 
 
Zapsala:  Dana Hrstková 
Schválil: Ing. Jiří Dokulil 


